

التاريخ: 18 سبتمبر 2025 Date: 18 September 2025

Disclosures and Compliance Section Market
Operations Surveillance Department Abu Dhabi
Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE

قسم الإفصاح والأمتثال إدارة العمليات والرقابة سوق أبوظبي للأوراق المالية أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد،

Greetings,

Subject: Notification of the date and agenda to the meeting by circulation of the Board of Directors of E7 Group PJSC.

الموضوع: إخطار بتاريخ وجدول أعمال اجتماع مجلس إدارة شركة مجموعة إى 7 ش.م.ع. بالتمرير.

Notice is hereby given that the Board of Directors of E7 Group PJSC will hold its meeting by circulation on Monday, 22 September 2025, from 4:00 p.m. in Abu Dhabi, to consider and review the following:

نحيط عنايتكم علماً بأن مجلس إدارة شركة مجموعة إي7 سوف يعقد اجتماعاً له باستخدام خاصية الاتصال المرئي في تمام الساعة الرابعة من بعد ظهر يوم الاثنين الموافق 22 سبتمبر 2025، بأبوظبي، وذلك لمناقشة البنود التالية:

- 1. The acceptance of the resignation of Mr. Domantas Bagusis from the position of Director of the Board of Directors of the Company with immediate effect.
- 2. To approve the appointment of a new member, as a Director of the Board of Directors of the Company.
- 3. Other general business matters.

- قبول استقالة السيد دومانتاس باجوسيس من منصب عضو مجلس إدارة الشركة بأثر فورى.
  - 2. الموافقة على تعيين عضو جديد لمجلس إدارة الشركة.
    - 3. الأمور العامة الأخرى المتعلقة بالنشاط.

Yours faithfully,

المهور العامد الأخرى المنعشة بالتلفاط.



سكرتير مجلس الإدارة كلينتون جينتي نوت Clinton Genty-Nott Board Secretary وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،

Copy to: Securities and Commodities Authority

نسخة: هيئة األأوراق المالية والسلع